
zpráva o činnosti včelařú zHruboskalska

Za období od minuté členské schůze do 26.3 .2022

V uPlYnulém období jsme se nemohli kvŮli pandemickým opatře ním fyzicky scházet.
První schŮzka Po dlouhé době bYla_9.3.2 022 kdejsme informovali o činnosti výboruVSMBo, tt

Dále jsme diskutovali o výsledcích rozbo ru zimní měli, současném stavu včetstev astavu přezimování, úhynech a případných jarních léčebný ch zásazích.
Z diskusí vYPlYnulo, že zimní ztráty se pohybovaly v rozmezí 1o%_ 8oyo,rozdílné najednotlivých stanovištích.

SPecielní dotované krmivo pro včelaře bylo zajištěno pro výdej v Turnově, tutomožnost využilo pět včelařů z hruboskalska a čast vee rlřů zmtadoboleslavska.

ZPrávu vypracoval Tobiška Josef - ,i ,li i ,,'/

l ,' | , tí ",

Kořínek Petr ,'''"

V Sedmihorkách 26.3.2022


